
Retsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1474
Vil ministeren redegøre detaljeret for de 10 seneste, konkrete sager, hvor ansøger har få-
et eftergivet gæld for sagsomkostninger, og 10 seneste konkrete sager, hvor ansøger har
fået afslag på sin ansøgning om eftergivelse af gæld for sagsomkostninger? Der ønskes
bl.a. viden om, hvordan disse sager er blevet behandlet, hvad afgørelserne bygger på,
beløbsstørrelser, hvem der ansøger, hvilke indstillinger politi, skat og kriminalforsorg har
givet, samt datoer for behandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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